# 7D ALISHAN TRIBAL CUSTOMS TOUR

## GV2-7D230801 Depart on Monday

DAY 01 MON • First Hotel Taipei or similar 3\*

#### Departure → Taipei PICK UP FROM AIRPORT ~ HOTEL

After arriving at the airport, you will be greeted by excellent staff. After leaving the airport, you will go to the designated hotel to experience the delicious food and shopping in Taiwan.

DAY 02 TUB •B/X/X •King Hotel or similar 3\*

SHIFEN OLD STREET~JING'AN SUSPENSION BRIDGE Taipei- ~JIUFEN MOUNTAIN CITY~FENGSHENG AIYU GARDEN Yilan ~SAMSUNG SCALLION PANCAKE DIY~ LUODONG NIGHT MARKET

Shifen Old Street: Shifen Old Street is located along the the Pingxi largest train station and railways. It is not only well-known to the old buildings, but also to the unique view that trains pass by in a very closed distance. The trains often bring surprises to tourists. The streets are lined with considerable number of sky lanterns and souvenir shops.

Jiufen street: once abandoned after the mountain to dig gold, for the movie "City of Sadness" and once again flourishing, becoming the longest one of Taiwan's most lively streets, a variety of souvenirs, souvenirs and snacks, attract large numbers of tourists up the mountain shopping Do not miss the famous snack - taro round nine. Fengsheng Aiyu Garden: Taiwan's first jade-themed tourist farm allows visitors to understand the growth process, harvesting and manufacturing process of aiyu. The park has also planted 3,000 aiyu trees, allowing tourists to take photos and taste the

Samsung scallion pancake DIY: Using the best Samsung scallions in Taiwan, teach you how to make Samsung scallion pancakes directly from the place of production, and experience the entertainment of making and tasting authentic

Luodong Night Market:llan most famous snack street, almost all concentrated in the LuoDong park around the park known as tapas; there, smoked duck Li Buddha sent Chen Ting shoots Mie meat, Lee again light broth, dragon legs, bean curd roll, rice soup, seafood, cheap and bowl, it really is to people in the snack of choice.

DAY 03 WED ◆B/L/X ◆Look Hotel or similar 4★

DAXI OLD STREET ~ FENG FEIFEI STORY HALL ~ BASEBALL HALL OF FAME ~ LUZHU NAN ANCIENT Chiayi HOUSE ~ WENHUA ROAD NIGHT MARKET

Daxi Old Street: Daxi Old Street is the most representative old street in Taoyuan. It retains quite complete Japanese-era architecture. It is delicious, delicious and shopping. Daxi Dried Tofu is also famous throughout Taiwan and is the hometown of dried tofu.

Feng Feifei Story Gallery: Feng Feifei was born in Daxi, grew up in Daxi, and died in Daxi. Fans at home and abroad who love Feng Feifei hope to pass on Sister Feng's life deeds and songs to the next generation through the story museum and commemorative activities.

Baseball Hall of Fame: The exterior of the Baseball Hall of Fame is a baseball. It is one of the largest spherical buildings in Asia. It records the history of Taiwan's first generation of professional baseball teams. In addition to recording the history of baseball, it also inherits and promotes Taiwan's baseball. Culture, and through Snoopy's matching decoration, it attracts parents and children to visit and play together, becoming a new landmark and attraction in Longtan area.

Luzhunan Ancient House: A village with a history of 300 years, and it is the largest Sanheyuan settlement in Taiwan. It is quite interesting to walk into the century-old red-tiled ancient house. Each street has different surprises, waiting for you to take a walk!

Wenhua Road Night Market: Every day after night falls, vendors offering the newest fashion and a variety of goods, as well as hawkers selling local delights, begin to emerge. In a blink of an eye, the two-lane road is turned into a hustling thoroughfare. Stores by the road and hawkers serving steaming hot gourmet snacks attract flocks of people every night.

#### DAY ()4 THU ●B/Bento/X ●Idol Hotel or similar 4★

ALISHAN YOUYOUBASI TRIBE~FENGCHIHU OLD Chiayi-STREET~AQUACULTURE CENTER~BUDDHA Kaohsiung MEMORIAL HALL-LIUHE NIGHT MARKET

Alishan Youyoubasi Tribe: The girls in Alishan are as beautiful as water! This folk song has been sung for decades, but few people have actually seen this scene. If you have been to the forest area, you may have never been to the real Ali Mountain Tribe! Let the Youyou Basi tribe, the beautiful singing and dancing scenes of Alishan girls, truly present in front of you!

Fenchihu Old Street: Fenchihu Old Street is the century-old street with the highest altitude in Taiwan. It is the relay station of the Alishan Railway. It is known as the Jiufen Old Street in southern Taiwan. It is one of the must-visit attractions in Alishan. In addition to many delicious food In addition to snacks, Ai Yu Bing and Railway Bento are one of the most representative delicacies in Fengihu.

Buddha Memorial Center: Built to worship buddha's relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and skills. The main statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world. Liuhe Night Market: It is the most famous sightseeing night market in Kaohsiung. The stalls range from mountain products, seafood, special products to cold drinks and ice products. Kaohsiung's special papaya milk and salt-steamed shrimp are delicious flavors that you should not miss.

#### ●B/L/X •Miller Inn or similar 4★

THAO CULTURAL CENTER ~ SUN MOON LAKE Kaohsiung- SCENIC AREA OBSERVATION DECK ~ WENWU Taichung TEMPLE ~ TEA PICKING FUN IN TAIWAN TEA **GARDEN ~ FENGJIA NIGHT MARKET** 

SUN moon Lake: The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

Wen-Wu Temple: Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wensheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.

Fengjia Night Market: It is the largest and famous sightseeing night market in Taiwan. The consumption of Fengjia Night Market is "cheap and big bowl" which attracts people who love night markets from all walks of life; Fengjia Night Market is famous for its novel and interesting snacks, which have become innovative snacks The original place, large intestine wrapped in small intestine, charcoal grilled chicken steak, stinky tofu, pearl milk tea, etc. are all delicacies.

■ A Y () SAT •B/L/X•Merryday Hotel or similar 3★

TIANLU ART MUSEUM~CHIANG KAI-SHEK MEMORIAL Taichung-HALL~TAIPEI 101 (OBSERVATION DECK AT OWN EXPENSE)~MOON BUS~PINEAPPLE CAKE DIY~ Taipei SHILIN NIGHT MARKET

Chiang Kai-shek Memorial Hall: To commemorate the first president Chiang Kaishek in Taiwan and built sprawling, beautiful architecture, is the public activities of the party and wedding resort, have become must-visit destination for foreign tourists. Taipei 101: Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.

Shihlin Night Market: One of the largest night markets in Taipei, famous at home and abroad in a variety of traditional snacks, such as ho big chicken, tofu, oyster omelet, frogs lay eggs, Shihlin sausage ... and other Taiwanese snacks taste. Cheap clothes jewelry is also a good choice for shopping.

## DAY 07 SUN

•B

#### Taipei → Sweet Home Drop off ~ Airport

After breakfast, free at leisure until the time is up, transfer to the airport, and return to sweet home by luxury airliner.

The above itinerary is for reference only, the correct itinerary is based on the readjustment of the local reception agency according to the actual situation at that time

#### Taiwanese Specialties: Mountain Specialty Center, Tianlu Art Center, Pearls,



## 7天 \* 阿里山部落風情遊

★前往台灣特色景點—阿里山優游吧斯鄒族部落·欣賞阿里山姑娘的歌舞表演

★安排四大夜市:安排北到南最代表性的四大夜市-士林夜市、逢甲夜市、文化路夜市、六合夜市

## GV2-7D230801 星期一出發

#### 

#### 出發地十十台北 接機~酒店

抵達機場後由優秀人員迎接,出機場後前往指定下榻酒店,開始 體驗台灣的美食與逛街樂趣。

#### **I)**AY ()2 TUE ●早餐/自理/自理 ●帝王行旅或同級3★

#### 台北-宜蘭 <mark>十分老街~靜安吊橋~九份山城~</mark> 豐盛愛玉園~三星蔥油餅DIY~羅東夜市

十分老街: 十分老街位於平溪地區最大的火車站十分站鐵道兩旁, 以全台獨一無二火車門前過的街道奇景聞名,常給遊客帶來意外的 驚喜,街道兩旁有相當多天燈紀念品專賣店。

九份山城:曾經是挖金礦後的廢棄山城,因電影《悲情城市》而再度繁華,成為台灣最熱鬧最長的一條老街,各式各樣的手信、紀念品及小吃,吸引大量遊客上山,千萬不可錯過有名小吃~九份芋圓豐盛愛玉園:台灣第一個以愛玉為主題的觀光型農場,可以讓遊客認識愛玉的生長過程,及採收製造過程,園區並種了3000顆愛玉樹,提供遊客拍照與品嚐愛玉喔!

三星蔥油餅DIY:以台灣最好的三星蔥,產地直接教您手做三星蔥油餅,親自體驗製作與品嚐道地小吃的娛樂。

羅東夜市:愈夜愈美麗,宜蘭最富盛名的小吃街,幾乎全部集中在羅東公園四周,俗稱公園小吃,呈現H型分佈;有張秀雄的鹹米苔目、李佛送的薰鴨、陳庭枝的搣肉、李再燈的肉羹、龍鳳腿、豆腐捲、米粉羹、海鮮等,便宜又大碗,果然是在地人宵夜的不二選擇

#### **I)AY()3** WED ◆早餐/午餐/自理 ◆樂客商旅或同級4★

#### 

大溪老街:大溪老街是桃園最代表性的老街,保留了相當完整的日本時期建築,好吃好喝又好逛,大溪豆干也聞名全台灣豆干的故鄉 鳳飛飛故事館:鳳飛飛生在大溪、長在大溪,也在大溪長眠。喜愛 鳳飛飛的海內外歌迷們,期盼透過故事館以及紀念活動,把鳳姐一生的事蹟與歌曲流傳給下一代。

棒球名人堂:棒球名人堂的建築外觀是一顆棒球,是亞洲最大的球體建築,裡面記錄著台灣第一代的職業棒球隊歷史,除了記錄棒球史之外,亦傳承發揚台灣的棒球文化,並藉由史努比的搭配裝飾,更加吸引親子一同前往參觀遊玩,成為龍潭地區的新地標與景點。**蘆竹湳古厝**:有三百年歷史的村莊,為台灣最大的三合院聚落,走進百年的紅瓦古厝相當有味道,每一條街道都有不同的驚喜,等您來走走喔!

文化路夜市:夜市中有許多道地小吃,知名的嘉義雞肉飯是遊客必點美食。喜歡逛街的您可以找到最新潮的流行服飾、飾品店與小玩意,文化夜市是找尋喜愛的物品的最佳去處。

#### I) AY () 4 THU •早餐/鐵路便當/自理 •宜都大飯店或同級4★

#### 嘉義-高雄 阿里山優游吧斯部落~奮起湖老街~ 水產養殖中心~佛陀紀念館~六合夜市

<mark>阿里山優游吧斯部落:</mark>阿里山的姑娘美如水!這首民謠傳唱了幾十年, 但卻沒幾個人真的見過這畫面,到過森林區的你,或許從來沒到過 真正的阿里山部落!就讓優游吧斯部落,阿里山的姑娘美如水的歌舞 畫面,真實的呈現在您面前吧!

**奮起湖老街:**奮起湖老街是全台灣海拔最高的百年老街,有南臺灣的九份老街之稱,為阿里山的必訪景點之一,除了許多美食小吃外,愛玉冰及鐵路便當,是奮起湖最代表性的美食之一。

佛陀紀念館:佛陀紀念館為供奉佛祖的舍粒子而建,是一座融合古今與中外、傳統與現代的建築,具有文化與教育、慧解與修持的功能,主館上方為世界最高108米佛像、館內並有全世界第一間素食STARBUCKS,相當特別。

六合夜市:為高雄最有名的觀光夜市,攤位從山產、海產、特產到 冷飲、冰品等應有盡有,種類之多令人目不暇給,小吃口味之豐富 為全臺有名。而特色木瓜牛奶及鹽蒸蝦更是你不可錯過的好味道。

#### I)AY ()5 IRI ●早餐/午餐/自理 ●博奇飯店或同級4★

#### 

日月潭風景區:全台最大淡水湖泊,四周群巒疊翠,山水相映的 景致相當美麗,南形如月弧,北形如日輪,所以名為『日月潭』, 是古今中外遊客來台必訪景點。

文武廟: 位於潭北山腰上, 因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖) 而得名, 殿宇沿山勢而建, 分前、中、後三殿, 佔地廣闊, 色彩 以金黃色為主, 為中國北宮殿式廟宇, 氣勢十分雄偉。

**逢甲夜市:**是全台灣最大且著名的觀光夜市,逢甲夜市的消費以 『便宜又大碗』為最吸引各路愛好夜市的民眾;逢甲夜市以新奇 又有趣的小吃聞名,成為創新小吃的原始地,大腸包小腸、碳烤 雞排、臭豆腐、珍珠奶茶...等都是不可錯過的美食。

#### DAY 06 SAT •早餐/午餐/自理 •美麗殿商旅或同級3★

#### 台中-台北 天祿藝術館~中正紀念堂~台北101(登頂自費) ~月亮公車~鳳梨酥DIY~士林夜市

中正紀念堂:為紀念台灣第一位總統 蔣介石而建造,占地廣闊、建築美麗,是民眾活動聚會及婚紗攝影的勝地,更成為國外遊客必訪之地。

台北101:台灣第一高樓,總高度達508公尺,融合現代藝術及中國風水的特色建築,內有世界各地名牌商品。

**士林夜市**:台北市最具規模的夜市之一,以各種傳統小吃聞名國內外,如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸...等台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

#### DAY () 7 SUN •早餐

#### 台北十十 甜蜜的家 送機~機場

早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

上述行程僅供參考,正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

## 台灣特產:山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉



序	行程編號	酒店	行程名稱	出發日	建議售	<mark>Single Room</mark>
					價	<b>Surcharge</b>
01	GV2-	3+4	<b>7D 阿里山部落風情遊</b> ALISHAN TRIBAL CUSTOMS	星期一 Depart Event	SG588	SG240
	7D230801	*	TOUR	Depart Every Monday		

- 超過 2 歲未滿 12 歲屬於小孩; 一位大人與一位小孩同房‧則小孩與大人同價; 小孩加床 80%‧小孩不佔床 60%‧未滿 2 歲免費。
- 以上報價有效期限為 2023 年 10 月 22 日至 2023 年 12 月 23 日 < 以散拚團出發日為準 > 。上述每團 NET 報價 + SG\$20 升等全四星酒店
- 請於出發日 15 日前訂團,若在 15 天內請先詢問是否滿團。出發前 10 天給確認書及帳單,請於出團前 3 天匯入團款,若未收到團款,視同取消。
- 請依表格 E-MAIL 或通訊軟體 訂團(**附件心之旅訂團單**) · 同一團裡同一組團社 16 位 FOC 1 位。酒店皆可更換 · 指定須補價差。
- 本配套為兩人成行,只有一位參加需收取兩位費用;接送機人數至少要2人以上,若為1人需補接機差價。
- 取消標準:出發前 4-10 日賠償團費 10%,1-3 日 30%,當日後 50%。

**Click here to Submit Enquiry** 

(GV - 23/09/2023)